

Casa Generalizia
MISSIONARI MONFORTANI

Viale dei Monfortani, 65
00135 ROMA
ITALIA
Tel. (0039) 06.30.50.203



SG 39-2024
Rome, 31 mai 2024

**NOMINATION D'UN NOUVEL ÉVÊQUE MONTFORTAIN
POUR L'ARCHIDIOCÈSE DE PORT-AU-PRINCE (HAÏTI)**

C'est avec joie que je vous annonce, aujourd'hui, le 31 mai 2024, Sa Sainteté, le Pape François a nommé notre confrère, le **Père Wismick JEAN-CHARLES, S.M.M., comme Évêque Auxiliaire de l'Archidiocèse de Port-au-Prince, en Haïti**. Nous sommes très heureux de sa nomination et nous le félicitons. Nous prions pour que cette nouvelle mission, au service de l'Église, soit remplie de bénédictions. Que Saint Louis-Marie Grignon de Montfort et la Bienheureuse Marie Louise de Jésus continuent à être les inspirateurs de son nouveau service missionnaire pour le bien de l'Église.

Nous remercions Dieu pour ses grâces sur notre confrère et sur la famille montfortaine. Je vous invite à accompagner, par vos prières, Mgr Wismick JEAN-CHARLES, dans sa nouvelle mission.

**APPOINTMENT OF A NEW MONTFORTIAN BISHOP
FOR THE ARCHDIOCESE OF PORT-AU-PRINCE (HAITI)**

It is with joy that I communicate to you that today, on 31 May 2024, His Holiness, Pope Francis has appointed our confrere, **Father Wismick JEAN-CHARLES, S.M.M., as Auxiliary Bishop of the Archdiocese of Port-au-Prince, in Haiti**. We are very happy about his appointment and we congratulate him. We pray that this new mission of serving the Church be filled with the blessings of God, and that Saint Louis Marie Grignon de Montfort and the Blessed Marie Louise of Jesus continue to be inspirers in his new missionary service for the well-being of the Church.

We thank God for this divine grace on our confrere and on the Montfortian family. I invite each one of you to accompany Mgr. Wismick JEAN-CHARLES in his new mission through your prayers.

Union de prières,



P. Yoseph Putra Dwi Darma WATUN, S.M.M.
Supérieur Général